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Abstract (en)
The clothing has a piece of clothing made of breathable base material (1), and reflective stripes (6) firmly attached to the piece of clothing. The
reflective stripes have base stripes (2) and a flame-resistant fluorescent cloth with high breathability, where a reflecting strip (4) is attached in a
portion of a surface of the fluorescent cloth. The reflecting strip is attached or affixed on the base stripes, and the reflective stripes are attached on
the base material.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schutzbekleidung für Einsatzkräfte, bestehend aus einem Kleidungsstück aus einem atmungsaktiven Grundmaterial (1)
mit darauf fest angebrachten Reflexstreifen (6). Eine erhöhte Atmungsaktivität kann dadurch erreicht werden, dass der Reflexstreifen (6) aus einem
Grundstreifen (2), aus einem schwer entflammbaren, fluoreszierendem Gewebe mit hoher Atmungsaktivität besteht, auf dem in einem Teilbereich
der Fläche ein retroreflektierender Streifen (4) aufgebracht ist.
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